
 

 

Sensitivity: Internal 

FAU – referat 11.04.2023.  
 

Til stede: 
 

Navn Fra trinn/klasse 

Victor Finn 1S 

Lene Walaas 2S 

Maria Sogn-Skeie (leder) 3S 

Margrethe Johnsen 3S 

Eva Beate Trebo Frøvig 4S 

Nina Garmo Taraldsen 4S 

Siri Eriksen (referent) 5S 

Sverre Valde 6S 

Trude Matsen 7S 

Marte Smih-Isaksen 7S 

 

Sak 2023/11 Godkjenning av innkalling  
 OK 

 

Sak 2023/12 Orientering fra skolens ledelse  
  

• Mattedag: skulle etter planen vært avholdt rett før påske, men ble pga dårlige værutsikter 
utsatt til tirsdag 18. april. Elevene skal være ute hele dagen, og trinnene skal blandes. Det blir 
både sosialt, fysisk aktivitet og matte. 

 

• Korpset har loppemarked til helgen - foresatte bør hente gjenglemt. Det er typisk at det er 
mye tøy som blir liggende etter påske. Fint om FAU kan bidrar til å minne foresatte om at de 
bør sjekke kassene. 

 

• 17. mai – Ljan skole skal marsjere i byen. Det sendes ut påmeldingskjema via forms snart. 
Runden tar ca en time. Siden Ljan går ganske tidlig er det antageligvis ikke mye forsinkelser. 
Flaggheising vil finne sted kl. 08 på skolen, og etterfulgt av offisielt program på skolen. 
Bussene kjører elever, lærere og ledsagere til byen. I år faller 17-mai i en «superlanghelg», 
hvilket gjør at det muligens er færre ansatte som går i toget, og at det derfor vil være behov 
for flere ledsagere. Ledsagere må være strenge når det gjelder overlevering av 
barn/utkryssing og å «kaste ut» uvedkommende fra toget. Barna hentes på Rådhusplassen. 
Skolen vil informere nærmer om det konkret program og relevante tidspunkter. 

 

• Skolen er Miljøfyrtårn – dette innebærer et økt fokus på miljø og bærekraft, både knyttet til 
aktiviteter for barna, men også for hvordan ansatte jobber ved skolen (for eksempel strøm- 
og papirforbruk). Miljøfokuset skal være hele året. Skolen ønsker nå å informere foresatte 
slik at de er klar over Ljan er et Miljøfyrtårn.  
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• Rullering: Etter vurdering og evaluering i høst, besluttet Driftsstyret at det fortsatt skulle 
være rulleringsordning på Ljan skole, og det ble besluttet en prosedyre/rutine som skulle 
bidra til ensartet praksis av ordningen, på tvers av tinn.  
 

Det har i etterkant kommet noen reaksjoner på hvordan organiseringen skjer og hvordan 
evalueringen er gjort, og det har vært diskusjoner om dette på trinnenes Facebookgrupper. 
Det er ytret ønske fra noen i foreldregruppa at rulleringsordningen igjen skal tas opp i 
Driftsstyret, og spørsmålet vil være et tema på neste møte. Fordi det i denne sammenheng 
også er stilt spørsmål ved rettslige aspekter ved ordningen, har rektor har tatt kontakt med 
juristene i Utdanningsetaten for å få deres vurdering av ordningen, særlig knyttet til elevenes 
rett til gruppetilhørighet.  
 
FAU foreslår at skolen bør innføre en spørreundersøkelse der de spør barn/foreldre som går 
ut av 7. trinn om deres opplevelse av skolegangen, deriblant rulleringsordningen, har vært. 
På den måten vil man kunne få informasjon om hvordan rulleringen har fungert fra de som 
har erfaring med den gjennom et helt skoleløp.  
 
FAU peker også på at det bør legges vekt på å gi god informasjon til foresatte om hva 
ordningen innebærer og hvorfor skolen ønsker å organisere arbeidet slik. FAU mener dette 
kan bidra til å trygge foreldregruppa, både om det juridiske og om det er en hensiktsmessig 
og god ordning.  
 
Rektor understreket at skolens valg alltid er fattet med utgangspunkt i barnenes beste.  

 

Sak 2023/13 Rullering 
 

• Hvordan skal FAU som et foreldreorgan forholde seg til spørsmål om rullering?  
 
FAU drøftet fordeler og ulemper knyttet til ordningen, basert på egne erfaringer og innspill 
fra foreldregruppen, men syns ikke det var hensiktsmessig å ta stilling til hvorvidt organet er 
for eller mot ordningen, eller ordningens innhold som sådan. FAU legger vekt på at alle 
foreldrene har fått mulighet til å gi innspill i undersøkelsen som ble gjennomført i høst.  
 
FAUs innspill til saken knytter seg til prosess, snarere enn innhold og understreker at skolen 
bør gi balansert informasjon og gode begrunnelser for skolens valg. Skolen bør også være 
tydelig på hvilken beslutning som er tatt og hvor lenge den står seg - slik at man unngår 
uhensiktsmessige omkamper som kan medføre unødig uro i foreldregruppa. I tillegg foreslår 
FAU at man planlegger en evaluering etter at ordningen har fått virke i noe tid, og at dette 
også kommuniseres til foreldregruppen.  

 

Sak 2023/14 Orientering fra gruppene i FAU 
 

Trafikkgruppa: 

• Undersøkelse sendt ut i dag med svarfrist 01. mai. FAU behandler resultatene enten 02. mai 
eller i juni-møte. 

• Gruppa jobber med å oppdatere informasjonsmateriale 
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• Førskoledagen er snart - bør være noe informasjon om FAU og trafikk/følgegrupper ol. Maria 
sjekker 

• Planlegger en liten kampanje til skolestart, og ønsker at trafikkordningen starter allerede ved 
da.  

 

Sak 2023/15 Økonomi FAU 
Ikke diskutert 

 

Sak 2023/16 Luse- og klesaksjon  
• Om gjenglemte klær: alle tar ansvar for å informere sine klasser om loppemarkedhelg. FAU 

jobber videre med å få et bedre system. 

• FAU sender ut informasjon etter loppemarkedet er avholdt.  
 

 

Sak 2023/17 Fra årshjul april/mai 
 

• Alle videreformidler kontaktinformasjon til nye FAU-representanter til Maria, slik at de kan 

inviteres til møte i juni.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


